
 

Főszerkesztői beszámoló 

az ELTE TTK HÖK 2025. 04. 01-i Küldöttgyűlésére 

 

Időrendi bontás: 

• február 18. – Rendes Küldöttgyűlés 

• február 21. – Nyúz zöld félév munkacsoport megbeszélés 

• március 5. – Rendezvényes és Kommunikációs Bizottsági ülés (informális) 

• március 8. – InterNyúz S04E03 megjelenése 

• március 13. – EHÖK Sajtó- és Kommunikációs Bizottsági ülés (nem tudtam részt venni 

rajta) 

• március 18. – Tisztségviselői ülés 

• március 20. – Klímafejtágító előadás 

• március 24. – Rendezvényes és Kommunikációs Bizottsági ülés (informális) 

• A fentieken kívül 

- folyamatosan egyeztettünk Gombás Andrással és Novák Zsófiával. 

- folyamatosan egyeztettünk a zöld félév munkacsoporttal. 

- többször tartottunk megbeszélést Géczy Patrikkal. 

- egyeztettünk a szerkesztőséggel a májusi nyomtatott számról. 

 

Szöveges beszámoló: 

Február 21-én a zöld félév munkacsoporttal megbeszélést tartottunk, ahol véglegesítettük az 

események tervezett időpontjait, és felvázoltuk a tanár-diák vita részleteit. A meghívásunkat a 

tanár-diák vitára Angyal Zsuzsanna, TTK-s oktató elfogadta, a többi meghívottal még az 

egyeztetés zajlik. A méhviaszkendő workshophoz az anyagbeszerzés megtörtént, az 

elkövetkező időszakban ennek az eseménynek a publikálása és kommunikációja fog zajlani. 

Emellett elindítjuk a környezetvédelemmel kapcsolatos plakátpályázatunkat is, aminek 

díjazását a Szabó Noémivel való egyeztetés után a Kar TTK-s merchekkel, a TTK Hallgatói 

Alapítvány pedig valamilyen utalvánnyal támogatja, ezeket itt is köszönöm. 



Ezenkívül szó volt a zöld félévvel kapcsolatos cikkekről, és social media kommunikációról is. 

Több ehhez kapcsolódó cikken is már az utolsó simítások zajlanak. Felületeinken már elkezdtük 

posztolni az általunk gyűjtött zöld fun facteket; és több zöld témával foglalkozó szervezetet, 

applikációt is – pl. Beeco, Humusz, Bolygó – szeretnénk posztok formájában bemutatni a 

hallgatóknak. 

Március 5-én informális ülést tartottunk a Rendezvényes és Kommunikációs Bizottsággal, ahol 

az elkövetkező programokról, és legfőképp a képviselőjelentkezési időszak kommunikációjáról 

volt szó. 

Március 8-án megjelent YouTube-csatornánkon a földrajz-, földtudományszakot és 

tanárképzést bemutató InterNyúz, ahol vendégként Rab Fanni és Sárvári Ferenc mesélt a 

szakokról. Még egyszer köszönöm, hogy elfogadták a felkérést. 

Itt kitérnék arra, hogy tervben vannak ebben a félévben is InterNyúz forgatások, de a stúdió 

sajnos nagyon leterhelt, és ritkán akad szabad időpontjuk, amikor tudnánk felvételt készíteni. 

E félévben tervben lévő InterNyúz adások: a két kimaradt szakot (matematika és fizika) 

bemutató adás; és egy beszélgetés a jelenlegi elnök-elnökhelyettes és az elnök-

elnökhelyettesjelölt között, utóbbinak megjelenését a választási időszak elejére tervezzük. 

Március 13-án nem tudtam részt venni az EHÖK Sajtó- és Kommunikációs Bizottsági ülésén, 

és sajnos senki sem tudott helyettesíteni a Bizottságból. Ezt az ülést már az új EHÖK 

Kommunikációs alelnök, Kiss Levente tartotta, és az általa készült jegyzőkönyvet megkaptam, 

azalapján a kari HÖK-ök programjairól, és a kommunikációval kapcsolatos nehézségekről volt 

szó. Emellett pedig létrehozott egy dokumentumot, ahova a kari programokat mindenki be tudja 

írni, így egymás naptárát könnyebb követni. 

Március 18-án a Tisztségviselői ülés második felén részt tudtam venni, ahol csoportmunkában 

különböző problémákról tárgyaltunk és készítettünk róla plakátot, majd ezeket egymással 

megosztottuk. Szerintem hasznos gondolatok és ötletek merültek fel. 

Március 20-án lezajlott a Klímafejtágító, ahol Mádlné Dr. Szőnyi Judit a víz világnapjához 

kapcsolódva a felszín alatti vizek helyzetéről, és azok felhasználási lehetőségéről adott elő. 

Nagyon örült a meghívásnak, érdekes, lényegretörő és interaktív előadást készített, amiben 

voltak bevezető gondolatok és új ismeretanyag is. Itt is köszönöm, hogy Erhardt Ildikóval 

közösen elvállalták ezt a felkérést. Az esemény tervezésében a zöld félév munkacsoport segített, 

a megvalósítást Géczy Patrikkal közösen szerveztük, a kommunikáció grafikai részében pedig 

Krecht Regina segített, mindenkinek itt is köszönöm a munkájukat. Összességében sikeresnek 

érzem az eseményt, a közönség kellően kitöltötte a termet, a limonádénak és szörpnek örültek 

az emberek, és a visszajelzések alapján hasznosnak és érdekesnek tartották a hallgatók az 

előadást. Az ott készült képek már ki is kerültek a Facebook-oldalra. 

Március 24-én újabb informális ülést tartottunk a Rendezvényes és Kommunikációs 

Bizottsággal, ahol részletesebben beszéltünk a félévi programokról, főként az Egészség napról 

és a Felező estről. 



Szerettem volna Nyúz szerkesztőségi megbeszélést tartani, de sajnos nem találtunk olyan 

időpontot, ahol sok tag meg tudott volna jelenni, így a fontos információkat az online 

csatornáinkon adtam át, itt beszéltünk részletesebben a májusi nyomtatott számról is. A március 

31-i hét elején elkezdődnek az igényléssel kapcsolatos munkálatok, a hét végéig pedig 

beérkeznek a cikkek. Az igénylés menetéről az EHÖK gazdasági alelnökkel tárgyalni fogok, 

mert az általam ismert utat én személy szerint bonyolultnak találom, és ha lehet, 

leegyszerűsíteném. 

A zöld félév munkacsoporttal közösen folyamatosan készítjük a zöld fun facteket tartalmazó, 

és a zöld témával foglalkozó szervezeteket, applikációkat bemutató posztokat. 

Az elmúlt időszakban a levelezést kezeltem, a megkereséseknek eleget tettem. Köszönöm, hogy 

elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdés felmerült benned, akkor keress bátran az 

elérhetőségeimen! 

2025. február 18. – 2025. április 1. 

Szász Boglárka Dorottya 

TéTéKás Nyúz főszerkesztő 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 
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